
Z6pisnica
zo zasadnutia vyboru Pozemkov6ho spolodenstya RokoS Nitrianske Suiany

zo dia 19.01.2022

Pritomr,f za vybor PS: Ing. Pavo Caf,o" PhDr. Pavol Revay, Ing. Zdenek N6roda, tubomir
Boh6d

Pritornny za DR: ing. Vladimir Sladkay Mgr. Katarina Fodorov6. Jtilius Cafro

Program:
1. Otvorenie a obozn6menie s programom
2. Informdcia o zrnluviich / pren6jom pozemkov/
3. Zabezpei,enie OOPP
4. talbaa dleva
r Dl-1.^.'^:L- -^^ --^1. 1na1). f ldl-t t dZU\ llil ltrt\ -tr--
6. Inform6cia o stave financii
7. Diskusia
8. Zaver

K bodu 1:

Predseda PS p. Cario privital pritomnych a otvoril zasadnutie vlrboru. PredloZil
program zasadnutia, ktorli, bol schr,6leny.

K bodu 2:
Predseda PS p. Caio infonnoval o zmluv6ch ktord sir pripravend na podpis a ktore uZ

boli v minulosti prerokovan6. Sri to zmlur,y na pren6jom urb6rskeho pozemku o ktor1, majri
z6ujem R. Bartik" M. Fodorov6. Informoval aj o Ziadosti Romana Mih6lika ktor';; r:ra zdties;
o prendjom pozemku pri starom mlyne. Vybor zobral novri Ziadost' na vedomie a bude
predloZen6 naYZ.

K bodu3:
Predseda PS p. Caio predloZil vyboru potrebu zabezpedenia OOPP pre p. Boh6da ktor-r,'

kontrolu.ie naklSdku dreva odberatel'mi. Nakl6dka prebieha zakal.deho podasia a lzrma, mr6z.
dLLd'l aie treba mat' vhodny odev a obuv. Vybor srihlasi so zakirpenim OOPP/odev a obuv/
pre p6na Boh6da.

K bodu 4:

Pムn Caho infon・oval o odpredai dreva― gul'atiny buk vこ crvcna doline cca 9oo-looo
l.3.Ponuky prcdl。 2ili ziuicmcovia ir11la ORI]PA ponikla ccnu 73 C/m3bcz.。 zdielu

pricn■ cru klllcia.Fil■ na TETRIX ponikla cenu od 67, 82, a92 C podra jcdnotlivフ ch
prielllcrov ikllleiov.FirI1la lLESA(}R()ponikla ceny 63,65,a75 C taktic2 podl'a prienlerov

kmeiOv.Vすbor PS sa oboznAlnil s ponuka1111.Nakol'ko gurttiny za ktori by bolo llloЙ nё

zfskat'maximalnu cenu 92 C jc vcrmi ma10 a zvyζ ni guFatina ktorl je maximum by bola za
ccnu 67 C podl'a irmy TETRIX jc iba zdanlivo vJ′ hodni,V skutoこnosti by sme ziskali mcnl

inancif ako pri ponukc irnly OREPA. ktora ponika za、 ′もctko ccnu 73 C/n.3.vナ b。 1.

odsl:tlllasil preda drcva nrnlc()REPA.Tato nl■ ■a odobc五 c tt vlakninu za ccnu 46-48C.



K bodu 5:

Predseda P. Caio informoval o pl6ne taLby v eervenej doline v roku 2A22 + nrihodna
faZba-vjvraty.

K bodu 6:

Hospoddr p. N6roda informoval o stave na irdte PS ktor1, je 34 271.16 €. Dividend,v budri
zasTane na adresy podielnikov ktord sa aktualizovali k 31 .12.2021.

K bodt1 7:

Diskusia

P:ln Caflo informoval o potrebe opilenia kon6rov stromov pod H0rkami pri rezervodri
yody. Kon6.re zasahujir do el. vedenia.
Clenka dozoniej rady p. Fodorovd /pr6vnidka/informovala o jednotlir,jch druhoch
zmltiv a bude n6pomocn6 vyboru pri kontrole pred uzatvaranim zmluv aby sa prediSlo
zhytoinVnt ch5 bdrn.
P6n Caio spomenul qisadbu stromov. ktord sa realizovala v novembri 2021. 3300 ks
sadenic vysadila firma U. Strpka a 1700 ks v,vsadili dlenor,,ia PZ Roko5 a obyvatelia
lornrou brig6dy.
Predseda dozornej rady p. Sladkay informoval o snimacom zariadeni na evidenciu
dlenov PS pri zasadnutiachyZ. Evidencia prebieha prostrednictvom Qr k6du ktory sa
nasninia snimacim zariadenfm. Je potrebna aktir dcia balfka * rocna licencia. V1,-bor
poveril p. Sl6dkaya aby kompletnd zariadenie zabezpedil.
P6n Caio informoval o oprave cesty v BorSine ktor6 stala 320 €. Z toho PZ Div. nad
Nitricou sa prefakturovaio i50 €.
P6n Sladkay infbrmoval o po5kodeni ohrady lplotal na vinici a vl6manie sa do pivnice
cez vylonreny z6mok 10. 12.2021. NaruSitel' si zrejme mvslel Ze v pivnici ndjde niedo
cennd ale na5t'astie sa sklarnal.
P6n Caio informoval o vysporiadani pozemkov ktore su v sprtive lesov SR pod sprdvu
urbdru. Je potrebnd dotiahnut' podn-rienky prevodu s majitelmi pozemkor,. Vybor
srihlasi aby agendu prevodu dotiahol predseda PS p. Caio.

K bodu 5: Predseda PS pod'akovaL za irtast' a rokovanie ukondil.

NajbliZSie zasadnutie vyboru PS bude zvoland podl'a potreby

Zapisal: PhDr. Pavol Revay

Ing. Pavol Caf,o
predseda


